

Springboard "DynamiX 30"



Springboard specially designed for children with an innovative composite material rod spring system. The design prevents force peaks and counter impacts and is the optimal combination of the properties of classic wooden springs and metal springs from the professional sector – for a gentle "dip" but a strong rebound. The degree of hardness is adjustable, so that the springboard grows with the body weight and performance level. Even with lightweight and inexperienced children, the springboard is already noticeably in motion – ideal for quick learning and continuous improvement. The optimal take-off area is color-coded, but the characteristic is very consistent even outside this area. The low weight of less than 20 kg means that the springboard is quickly ready for use – ideal for everyday training. Suitable for schools and gymnastics clubs. Made in Germany.



Product teaser

TECHNICAL DATA

Certificates	Original System Reuther
Reference number	1411900
Dimension	120 x 60 x 22 cm
Target group	optimized for 15 - 30 kg (no strict limits, but rather guidelines for typical use)
Functionality	Main spring component: glass fiber reinforced plastic (GFRP), two hardness levels
Netto weight	19 kg
Gross weight	20,6 kg
Packaging and scope of delivery data: see assembly instructions and user manual	

12/2025

Sprungbrett "DynamiX 30"



Speziell für Kinder entwickeltes Sprungbrett mit innovativem Stabfedersystem aus Kompositmaterial. Die Konstruktion verhindert Kraftspitzen und Konterschläge und ist die optimale Kombination der Eigenschaften klassischer Holzfedern und der Metallfedern aus dem Profi-Bereich - für ein sanftes Eintauchen, aber einen starken Rebound. Der Härtegrad ist einstellbar, so dass das Sprungbrett mit dem Körpergewicht und dem Leistungsniveau mitwächst. Auch bei leichten und unerfahrenen Kindern kommt das Sprungbrett schon spürbar in Bewegung - ideal zum schnellen Lernen und kontinuierlichen Verbessern. Der optimale Absprungbereich ist farblich gekennzeichnet, aber auch außerhalb dieses Bereichs ist die Charakteristik sehr homogen. Das geringe Eigengewicht von unter 20 kg macht das Sprungbrett schnell einsatzbereit - optimal für den Trainingsalltag. Geeignet für Schulen und Turnvereine. Made in Germany.



Produkt-Teaser

TECHNISCHE DATEN

Zertifikate	Original System Reuther
Artikelnummer	1411900
Abmessungen	120 x 60 x 22 cm
Zielgruppe	empfohlen für 15 - 30 kg (keine starren Grenzen sondern Orientierungswert bei typischer Nutzung)
Funktionalität	GFK-Feder, zwei wählbare Härtestufen
Nettogewicht	19 kg
Bruttogewicht	20,6 kg
	Packmaße und Lieferumfang finden Sie in der Aufbauanleitung.

12/2025